
Notulen Bewonersoverleg St. Marten Sonsbeek  29 juni 2023

Aanwezig:  BO : Caroliene Pronk, Christien Leicht, Hans Anton Derksen, Ben Timmermans, 
Frank van Wijngaarden                                                                  
Afwezig:  TLO:  Lies van Aanholt,  TLO  John Wijnbergen, Vivienne van Sante
Afwezig  BO: Joost Merkens, Jomar Post, Mark Ormel                                                                                                            
Afwezig  Portaal:  Sylvita Meertens, Sandra ten Westeneind

Notulen bewonersoverleg d.d. 2 mei 2023 zijn goedgekeurd, met aanvulling op punt  (9) Aangaande de De Luwe Zondag
Mededelingen TLO zie 9 en 15
Volgt  bij afwezigheid van Jomar Post naar volgend overleg
Volgt  bij afwezigheid van Jomar Post naar volgend overleg

De gesprekken over de verdeling van de hoogte van bijdrage aan gemeenschappelijke activiteiten en aanvragen, bij   
Wijkplatform Klarendal en het BO st Marten Sonsbeek,  hebben door omstandigheden nog niet plaats kunnen vinden.      
Gesprek met Bewonersnetwerk Klarendal door Caroline Pronk en Hans Anton Derksen. Carolien Pronk  neemt contact op 
met Karin Veldkamp. 
                                                                                                                        
Wijkkrant,  Adressenlijst bezorging is inmiddels bij het secretariaat ondergebracht.  De Website is inmiddels weer life met 
een andere web-host tegen een normaal tarief.

Pactum Jona, die de muurschildering van de Nieuwe Hommel,. Met Laura Willemsen is afgesproken binnen afzienba-
re tijd hierover verder te praten.                                                                                                                                                   
Actie Carolien Pronk

Aanvraag uit uit Budget Kerstdiner  2023 is toegekend                                                                                                           
BO toegekend

Aanvraag uit Budget  De Luwe Zondag,  Burgerkracht neemt eerst in de eerste week van juli hierover een beslissing.

De toegekende aanvraag uit budget Ruilmarkt DNH door Marga Bijma van  € 650,-- , wordt uitgevoerd door 
Marjet Zeegers  het BO stemt hiermee in.

Kentalis, heeft in een bijeenkomst, in aanwezigheid van wethouder onderwijs en bewoners  haar definitieve plannen 
getoond en daaruit blijkt dat bij de Dr Bosschool uitsluitend  de technische installaties worden gemoderniseerd en dat bij 
de Stijgbeugel uitwendig enige kleine aanpassingen worden verricht. Inwendig wordt het grotendeels gestipt en geschikt 
gemaakt voor de toekomst. Maximaal worden de gebouwen voor 200 leerlingen met een Taal Ontwikkelings Stoornis 
geschikt gemaakt.     Kentalis gaat met de Woningbouwvereniging “De Eenvoud”  weer onderzoken om gezamenlijk een 
vorm van warmtewinning mogelijk is.

BUMA/STEMRA    Caroline Pronk komt hierop terug. De Beamer blijkt niet alle kleuren, bij films, naar behoren te tonen, 
dan moet die ter reparatie terug. 

AED DNH is inmiddels geïnstalleerd, hangt aan de gevel en is aangemeld.                                                                                          
Feestje maken bij ingebruikname organiseren met veel Tam Tam.

De werkzaamheden aan de Hommelseweg. Er zijn een 3-tal inrichtings mogelijkheden gepresenteerd voor de 
Hommelseweg, het blijkt erg moeilijk te zijn om hieruit te kiezen. Voor en tegenstanders van de trolley, fietsfana-
ten, auto weerders e.d zijn het (per saldo) niet met elkaar eens. Uitgesproken is dat het college dan een beslis-
sing zonder advies moet nemen. Er komt begin juli nog een bijeenkomst voor de bewoners van de Hommelseweg.                                                                                                           
De Dalweg, het herinrichtingsplan moet opnieuw , nu het college heeft besloten ook van de Dalweg een 30 km staat te 
maken

Het laadpalen plan van Dimitri Drijven (gem Arnhem) is ingediend bij het college, is onherroepelijk, maar blijkt niet open-
baar. Het plan voor leenauto’s , fietsen etc ligt nog in de koelkast en heeft mede van doen met de inrichting van de Hom-
melseweg en Dalweg              

De werkgroep voor het  Kerstdiner heeft een aanbieding gekregen voor kerstspullen, vuurpotten en wat al niet meer.
Het accepteren daarvan houdt in dat er opslag voor moet zijn.  Het is helaas onmogelijk dat bij de Nieuwe Hommel op te 
slaan.



 
                                                                                                                                                                             
Afscheid wegens verhuizing van BO lid Frank van Wijngaarden.  Frank gaat verhuizen per 1 juli naar Bennekom, helaas  
moeten wij zeggen.  Carolien bedankt Frank voor al dat wat hij voor het bewonersoverleg en de wijk heeft betekend.

Mededelingen. Er wordt weer een Warme Winter Route georganiseerd, de zaterdag voor Kertsmis. In deze route wordt 
bebeken of  MFC Klarendal en het Jeugdhonk  erbij betrokken moeten worden. Het vergroot de afstand t.o.v. het Inloop-
huis en de Nieuwe Hommel.                         
De structuurvisie voor de Parken Sonsbeek, Zijpendaal en Gulden Bodem is inmiddels ook bij Rijksdienst voor Cultureel 
Erfgoed gepasseerd en wordt de eindversie met de betrokken wethouders besproken.     
                 
Vanuit de Wiltstraat ( deel Sonsbeek Zuid) is namens de Projectgroep Groen gevraagd of enige ondersteuning uit het 
Budget van de wijk mogelijk is. Door een ambtenaar van TLO groen hiertoe aangezet.Ik heb daartoe contact gezocht met 
Vivienne van Sante, inmiddels op vakantie, en die heeft bevestigd dat de verwijzing normaal is bij dit soort van vragen.

Rondvraag . Voor de Stichting de Nieuwe Hommel. Maak een (bescheiden)verlichtingsplan met dimbare LED verlichting, 
eventueel naast de al bestaande TL verlichting en dien een verzoek uit Budget in.

Notulen goedgekeurd tijdens bewonersoverleg  5 september 2023


